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Van: e (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Verzonden: woensdag 5 oktober 2022 10:14 

Aan: — 
(geanonimiseerd)

Onderwerp: FW: Opvang asielzoekers (irt Oekraïne) 

Van;| 

Verzonden: dinsdag 4 oktober 2022 10:59 

Aan;| 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: FW: Opvang asielzoekers (irt Oekraïne) 

Een mailwisseling met collega uit Tilburg, zij zit in VNG netwerk. Contact gezocht om ons voor te 

bereiden op vragen die nog gaan komen 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker Activering en Integratie | Team Maatschappelijke ontwikkeling 

T: 0416 683 456 

\" B 

Aanwezig: maandag t/m donderdag (van 08.15 tot 17.15uur) 

Waalwijk.nl | Facebook | Instagram | Linkedin | Twitter 

(geanonimiseerd)

EE 

Verzonden: woensdag 15 Juni : 

Onderwerp: FW: Opvang asielzoekers (irt Oekraïne) 

Hoi. (geanonimiseerd)

Bedankt voor je mail. 

Heel fijn dat jullie een bijdrage en leveren en willen leveren. 

Voor Oekraine is het inderdaad duidelijk. 

Daarnaast hebben gemeenten ook een duidelijke taakstelling voor statushouders. Als alle gemeenten zich 

aan deze taakstelling houden, dan stromen er de komende maanden 14.300 statushouders uit de AZC's en 

die plekken komen dan vrij voor asielzoekers. 

Die 14.300 mensen moeten echter vanaf nu tot en met eind dit jaar gehuisvest worden. 

Er wordt landelijk nu gesproken op het naar voren halen van die taakstelling. 

Is het mogelijk voor gemeenten (binnen een cluster van gemeenten) een tussenvoorziening te realiseren 

(soortgelijk als opvang Oekraine) en daar de aan hen toegewezen statushouders op te vangen. 

Het inrichten van een tussenvoorziening is nu al mogelijk (zie handreiking regionale tussenvoorziening op 

de site van de VNG). 

Bij het rijk kan daar financiering voor aan worden gevraagd. 

Dit zou al veel helpen in de uitstroom en ruimte in de AZC's. 
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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Daarnaast wordt er inderdaad gesproken over een taakstelling op de opvang. ledere gemeenten krijgt dan 

(net als met huisvesting) een taakstelling opgelegd voor opvangplekken. 

Ook hier kunnen gemeenten in gezamenlijkheid naar kijken. Dit zgn. dwingend instrumentarium wordt nu 

uitgewerkt en wordt net na de zomer verwacht. 

De bedoeling is dan dat, als gemeenten niet bereid zijn die taakstelling op de opvang in te vullen, ze 

gedwongen kunnen worden hiertoe. 

VNG pleit dan wel voor een duidelijk proces met escalatieladder. 

Hopelijk is dit voldoende informatie. Zo niet, laat het dan vooral weten. 

Met vriendelijke groet, 

Verzonden: woensdag 15 juni 2022 11:51 

Onderwerp: Opvang asielzoekers (irt Oekraïne) 

Goedemorgen N (geanonimiseerd)

We hebben elkaar eens eerder in een online meeting gezien maar nooit echt nader kennis gemaakt. 

Ik ben e en werk als beleidsmedewerker integratie en activering bij de gemeente 

Waalwijk. 

Naast mijn regulieren taken ben ik sinds 1 maart ook projectleider voor de opvang van vluchtelingen 

uit Oekraïne. Is dat perspectief sluit ik aan bij de regionale overleggen en krijg ik ook alle informatie 

binnen. 

(geanonimiseerd)

De opvang voor Oekraïners in Waalwijk loopt goed. We kunnen kleinschalige en kwalitatieve 

huisvesting bieden. De zorg en ondersteuning is op orde en alle primaire zaken lopen. Ik maakt me 

echter steeds meer zorgen over de huisvesting van asielzoekers en statushouders. Waalwijk heeft haar 

eerste taakstelling voor dit jaar gehaald en gaan ons nu hard maken voor de taakstelling tweede helft 

van het jaar. De opgave wordt steeds groter maar we willen onze toekomstige inwoners graag zo snel 

mogelijk perspectief en structuur bieden. Enkel is de mutatiegraat van de woningen klein en zijn er 

niet veel opties meer om de huisvesting te versnellen. 

Ik heb vanaf 1 maart gezien dat alles rondom de opvang van Oekraïners vloeibaar werd. Er werd een 

taakstelling opgelegd, bedrijven zijn bereidwillig, er komt geld naar gemeenten om kosten te dekken, 

er kan ambtelijke capaciteit worden vrijgemaakt en we mogen panden inrichten. In tweeënhalve 

maand tijd hebben we hier in Waalwijk heel wat Oekraïners kunnen opvangen. Nu hoor ik in de 

wandelgangen en Iees ik in de brief van de staatssecretaris dat er waarschijnlijk een taakstelling aan 

de gemeenten wordt opgelegd voor de huisvesting van asielzoekers. Ik zou hier graag onze bijdrage in 

leveren, het liefst door statushouders die aan ons gekoppeld zijn versneld te huisvesten. Echter heb ik 

daar wel wat (druk)middelen voor nodig vanuit het Rijk zoals: 

e  Een formele taakstelling 

e Geld om huur te betalen en panden gereed te maken 

e Geld om ambtelijke capaciteit beschikbaar te stellen 

Alleen dan kunnen we er werk van maken en kan ik de (ambtelijke) structuur gebruiken zoals ik deze 

nu voor Oekraïne heb opgezet. 

Ik ben heel benieuwd of jij zicht hebt op welke kant het opgaat met betrekking tot de taakstelling van 

asielzoekers. Komt die taakstelling er? Krijgen we geld om er snel werk van te maken? Kan ik op 

kosten van het Rijk panden inrichten en gereed maken? En welke mogelijkheden kunnen we nu al 

benutten? 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Ik hoor het heel graag omdat ik hier graag wat meters in wil gaan maken. 

Alvast bedankt! 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker Activering en Integratie | Team Maatschappelijke ontwikkeling 

T: 0416 683 456 

\" 

Aanwezig: maandag t/m donderdag (van 08.15 tot 17.15uur) 

Waalwijk.nl | Facebook | Instagram | Linkedin | Twitter 

(geanonimiseerd)

  

  

    
  

  

Disclaimer 

“De inhoud van dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Meer informatie over onze voorwaarden rondom 

elektronische dienstverlening kunt u hier lezen.” 

(geanonimiseerd)


